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ZAPISNIK 
S 8.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

8. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 30. siječanj 2024. (utorak) godine s početkom u 16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

 
1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća MO za 2023. godinu 
2. Analiza izvršenih radova  prioriteta iz 2023. godine  
3. Usvajanje izvještaja o održanom Memorijalnom turniru Zvonimir Škerl 
4. Razno 

 

 
 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike  s Izvještajem 
o radu Vijeća MO za 2023. godinu 
 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj o radu VMO  za 2023. godinu. 
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Ad.2 
Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike sa stanjem realiziranih radova po 
prioritetima za 2023. godinu te predlaže da se što prije dogovori sastanak s Upravnim odjelom za 
komunalni sustav i Rijeka plusom vezanih za radove koji se još nisu realizirali. 
Također predlaže da se uputi dopis Upravnom odjelu za komunalni sustav a vezano za početak 
izvođenja radova po prioritetima za 2024.godinu. Ujedno predlaže da se što prije održi zajednički 
sastanak s odjelima po istim pitanjima. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
 
Ad.3 
Predsjednik Vijeća gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o Izvještaju Memorijalnog turnira 
Zvonimir Škerl 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj 
 
 
Ad.4 
A/ Predsjednik Vijeća gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s problematikom koja se odnosi 
na rezanje stabala trešnje u dječjem parku u Lukovićima. Naime nadređena gospođa Parac Ivana 
nas je pismeno prije godinu dana obavijestila da će se stabla zbog bolesti odrezati i da će se 
posaditi nove trešnje, ali do danas isto nije realizirano te predlaže da se uputi dopis nadležnima 
kada će se isti realizirati. 
 
B/ Predsjednik informirao vijećnike s organiziranjem malonogometnog turnira djece s našeg 
područja koji bi se održao za Dan državnosti, a u sklopu programa Dana MO. Turnir bi se održao 
na igralištu Pulac (kod rehabilitacijskog centra Pulac). 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


